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Készült: Tardona Községi onkormrányzat Képviselő-testiiletének rendkívüli, nyilvános
ülésén.

Az iilés időpontia: 2016. április 19. akezdés időpontja: 15:00 óra.

Az ülés helve: Jókai Mór Művelődési otthon és Könyvüár, 3644Tardona, Kossuth tfi32.

Az ülésen ielen vannak a képviselő.testület taeiai közül:

Balla György pol grírmester
Szűcsné Pál-Kutas orsolya alpolgármester
Czakő Tivadar képviselő
Földessy Aranka Margit képviselő érkezett 16:35 órakor
Gyenes Bálint képviselő
Pálné Kakszi Ilona képviselő érkezett 15:36 órakor
Primász Péter képviselő

Távol van: -

Az ülésen ielen vannak tanácskozási ioeeal meehívottak közül:

Dr. Szécsi ottő jegyzó
Juhászné dr. Soltész Edit aljegyző, jkwezető

Balla Gvörw polgármester:
Köszönti a megjelenteket. Megrál|apítja, hogy a megválasÍott 7 fő képviselő közÍil 5 fő
képviselő jelen van, ezért az ülés hatrározatképes és azt megnyitotta.

Javasolja a jegyzőkönyv hitelesítőinek Primász Péter és Czakő Tivadar képviselőket. Kéri,
hogy aki egyetért kézfelnyujt ássa| je|ezze.

A képviselő-testiilet jelenlévő 5 tagja egyhangúlag 5 igen szavazatta|, ellenszavazat és
tartő zko dás nélkül elfo gadta a pol grírme ster j avaslatat.

Ismerteti és szavazásra bocsátja a napirendi pontokat.

l./ Javaslat páúyázat benffitásríról a VP-6-7 .4.I.I-t6- Településképet meghatarozó épületek
külső rekonstrukciőja' többfunkciós közösségi tér |étrehozása, fejlesztése, energetikai
korszenisít és pá|y éaati konstrukc ióra
Előterjesztő : Balla György polgiírmester

2. l Indítvényok, j avaslatok

A képviselő.testiilet jelenlévő 5 tag1a egyhangulag, 5 igen szavazatta|, ellenszavazat és
tartőzkodásnélkülelfogadtaaza|ábbinapirendet:



l./ Javaslat pá|yázat benyujtásáró| aYP-6-7 .4.|.|-16- Településképet meghatánozó épületek
külső rekonstrukciója, többfunkciós közösségi tér létrehozása, fejlesáése, energetikai
korszerűsít és pá|y éuati konstrukcióra
Előterj esáő : Balla György polgiírmester

2.l IndíNér;rvok, j avaslatok

1. napirend

Balla György polgármester: Elmondja, hogy Top-os pá|yázat körében lehetőség nyílt a
közösségi tét |étrehozására és külső rekonstrukcióra. 30.000.000,- forint a tiímogatási összeg
és I5%o önerőt kell biztosítani, melynek összege 4.500.000,. forint. Egyéb költségek is
felmeriiltek még. Az előzetes információkkal ellentétben nem kell benyujtani április 2|-én, de
célszeni meghozni a döntést. Térvekben szerepel a fiítés megoldása, téliesítés, mennyezet
kialakítása, ftidémcsere, flítési rendszer hasonló, mint a Művelődési Hánban. Esetleges
napelemek felhelyezése ha belefér. Sztikséges megbízási szerződést kötni a feladok ellátásríra
a KBTF Kft-vel, melynek összege a projekt IYo-a, azaz 300.000,. forint Kéri, ha valakinek
van kérdése tegye fel.

Czakő Tivadar képviselő: Kérdezi, hogy van-e referenciájuk és elsziímolható-e a költség.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy ők fogiák menedzselni a projektet.

Dr. Szécsi ottó jegyző: Elmondja, hogy hozzájuk csatlakozott az önkorményzat a ToP-os
projektekre. A projektet nem menedzselheti profitorientált vállalkozás, azt vagy az
önkormrínyzatmaga, vagy pedig egy erre létrehozott nonprofit kft.n keresztiil végeáeti.

Balla Györry polgármester: Kéri, hogy akinek van még kérdése tegye fel.

Gyenes Bálint képviselő: Kérdezi, hol nézheti meg a kiírást.

B alla Gyö rry polgármester : Me gadj a az e|érhetőséget.

Javaslata a következő: ,,1.) Tardona Község onkormanyzata pá|yáaatot nyujt be a VP.6.
7.4.I.I-|6 - Településképet meghatiírozó épületek ktilső rekonstrukciója többfunkciós
közösségi tér létrehozása, fej|esztése, energetikai korszenisítése pélyazati konstrukcióra
Településkép javítása Tardoniín címmel a 2. célterületre. A fejlesztendő épület címe:
Közösségi Ház (Sportterem), Hunyadi utca, helyrajzi széma: 480. 2.) Tardona Község
onkormanyzata vá||alja a 4.500.000,- Ft összegű önerő biaosítását a 2016. évi költségvetése
terhére. 3.) A Képviseló-testület felhatalmazza a polgátrmestert a pá|yénat benyújtásiíra, a
sztikséges dokumentumok aláírására, nyilatko zatok megtételére.''

Kéri, hogy akinek vanhozzásző|ásavagy kérdése tegye meg'

Kérdés éshozzászólás hirínyában szavazásra bocsátja a javaslatot.



A Képviselő-testiilet a tagjai közül jelen lévő 5 fő közÍil 5 igen szavazaIta|, ellenszavazat és
tattőzkodás nélkül elfogadta a javaslatot és az alábbihatÍtrozatothozta:

Tardona Községi Önkormán yzat Képviselő.testületének

4512016. ( Iv. 19.) batározata

aYP.6-7.4.1.1.16 azonosító számú. Településképet meghatározó épületek külső
rekonstrukciója, többfunkciós köziisségi tér lótrehozása, fejlesztése, energetikai

ko rszerű s ítés cím ű pá|y ánati kon s tru kc iőr a p á|y ázat b enyúj tás áró l

Tardona Községi onkormrínyzat Képviselő-testülete az e|őterjesztést megtrírgyalta és az
alábbi hatát ozatot hozta:

1.) Tárdona Község onkormanyzata pá|yátzatot nyújt be a VP-6.7.4,l,|-|6 - Teleptilésképet
meghatároző épületek külső rekonstrukciója, többfunkciós közösségi tér létrehozása,
fejlesÍése, energetikai korszeríisítése pá|yazati konstrukcióra Településkép javítísa Tardoniín
címmel a 2. célterületre.
A fejlesáendő épület címe: Közösségi Ház (Sportterem), Hunyadi utca, helyrajzi szétma: 480.
2.) Tardona Község onkormanyzata vá||a|ja a 4.500.000,- Ft összegű önerő biztosítását a
20|6. évi költségvetése terhére.
3.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályazat benyújtására, a sziikséges
dokumenfumok aláírásrír4 nyilatkozatok megtételére.

Hatríridő: 20|6. április 2l., illetve folyamatos
Felelős: polgármester

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy ehhez kapcsolódóan kéri a képviselő-testiilet
felhatalmazását a KBTF Kft.vel a szerződés megkötésére. Kéri, ha valakinek van kérdése
tegye fel.
Javaslata a következő: ,,1.) A képviselő-testiilet úgy dönt, hogy megbízási szerződést köt a
KBTF Közép-Borsodi Területfejlesztési Szolgáltató Nonprofit Kft-vel (székhelye: 3780
Edelény, Borsodi tlt 2, fsz, adószrím: 25401037-2-05, szátmlasziím: 54300053.10010134
képviseli Nagyné Sríndor Edina ügyvezető) a Fenntartási és tizemeltetési terv elnevezésű
projekt előkészítő tanulmany elkészítése vP-6-7.4,|.1-16 - Településképet meghatétroző
épületek külső rekonstrukciója, többfunkciós közösségi tér létrehozasa, fejlesztése,
energetikai korszenisítésepá|yazati konstrukció 2. célterület keretében. Afeladat e|végzéséért
a KBTF Közép-Borsodi Területfejlesztési Szolgríltató Nonprofit Kft-t a projektösszeg bruttó l
oÁ-a illeti meg. 2.) A képviselő-testÍilet fe|hata|mazza a polgármestert a megbizési szerződés
a|áírására.,'

Kérdés éshozzászólrís hirínyában szavazásra bocsátja a javaslatot.

A Képviselő-testület atagsai közül jelen lévő 5 fb közül 5 igen szavazatta|, ellenszavazat és
furtőzkodásnélkülelfogadtaa javaslatotésaza|ábbihatározatothozta:



Tardona Községi Önkormán yzat Képviselő.testületének

4612016. ( Iv. 19.) határozata

megbízási szerződés megkötéséről

1.) A képviselő-testület úgy dönt, hogy megbízási szeruődést köt a KBTF Közép-Borsodi
Területfejlesztési Szolgríltató Nonprofit Kft-vel (székhelye: 3780 Edelény, Borsodí ttt 2. fsz.
adoszálm:2540|037-2-05, szám|aszám:54300053.10010134 képviseli Nagyné Sríndor Edina
ügyvezető) a Fenntartási és iizemeltetési terv elnevezésű projekt előkészítő tanulmány
elkészítése vP-6-7.4.I.1-16 - Településképet meghatároző épületek külső rekonstrukciója,
többfunkciós közösségi tér létrehozása, fejlesztése, energetikai korszerűsítése pélyazati
konstrukció 2. célterület keretében. A feladat e|végzéséért a KBTF Közép-Borsodi
Területfejlesztési Szolgáltató Nonprofit Kft-t a projektösszeg bruttó | %o-a illeti meg.

2.) A képviselő-testiilet felhatalmazza apolgrírmestert a megbízási szeruódés aláírására.

2. napirend

Balla Györry polgármester: Elmondja" hogy változtatásokat szeretne az szmsz-szel
kapcsolatban, hogy lényeges témakörökhöz |<tzarőlag írásbeli előterjesztés benyújtrísa utián
döntsenek. Készül enől előterjesztés, mely ki fog menni a képviselőknek. Volt mrír szó
korábban anól, hogy az út önkormányzati tulajdonba kerüléséhez a Szitka Péter és Szfupák
Péter urak Y,-1l2 tulajdonában lévő 590/1. helyrajzi számú ingatlanból 1249 m2 nagyságú
ingatlanrészt a vele szomszédos 590/5 helyrajzi számú önkormányzati ingatlanbőI L249 m2
nagyságú ingatlanrészre el kellene cseréIni. Kiment az előterjesztés, kéri, hogy akinek van
hozzászőIása tegye meg.

Javaslata a következő: ,,I.) Az Önkormányzat dönt az 590/1 és 590/5 helyrajzi számú
ingatlanok 1249 m2 nagyságú ingatlanrészeinek cseréjéről akként, hogy az 590/1 helyrajzi
számú ingatlan 1. mellékleten piros folytonos vonallal körülhatáro|t 1249 m2 nagyságú részét
elcseréli a szomszédos'590/5 helyrajzi számú ingatlan 1.. mellékleten kék folytonos vona]lal
körülhatárolt és sraffozással jelölt részével. Az egyenlő nagyságú ingatlanrészek cseréje
kapcsán az ingatlanok tulajdonosainak egyrnással szemben fizetési igénye nem keletkezik. 2.)
Az onkormányzat egyíttal dönt az 1. pont szerinti ingatlanrész cserét lektlvető telea]akítás
lefolytatásához a 2. mellék]etben foglalt telekhatárok kialakítása érdekében azza|, hogy az
ingatlanrészek cseréje és a telekalakítás kapcsán felmerülő ktiltségeket az 590l,l' és az 590/5
helyrajzi számú ingatlanok tulajdonosai 50-50% mértékben viselik.''

Kérdés éshozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a javaslatot.

A Képviselő-testtilet a tag1aí köziil jelen lévő 5 tr közül 5 igen szavazat1al' tartózkodás és
e||enszavazatnélkülelfogadtaa javaslatotésaza|ábbihatározatothozta:

Tardona Községi Onkormányzat Képviselő-testületének

4712016. ( Iv. 19.) határozata

4



a Tardona 590/1 és 590/5 hrsz.ú ingatlanok telekalakításáról

Tardona Község onkormanyzatának Képviselő-testtilete az előterjesáést megtrírgya|ta és az
alábbi határ ozatot hozta:

I.) Az Önkormányzat dönt az 590lI és 590/5 helyrajzi számú ingatlanok 1249 m2 nagyságú
ingatlanrészeinek cseréjéről akként, hogy az 590/1 helyrajzi számú ingatlan 1. mellékleten
piros folytonos vonallal körülhatiáro|t L249 m2 nagyságú részét elcseréli a szomszédos 590/5
helyrajzi számú ingatlan ]-. mellékleten kék folytonos vonallal körüIhatárolt és sraffozással
jelölt részével. Az egyenlő nagyságú ingatlanrészek cseréje kapcsán az ingatlanok
tulajdonosainak egymással szemben fizetési igénye nem keletkezik.

2.) Az onkormányzat egyuttal dönt az 1.. pont szerinti ingatlanrész cserét lekövető telealakítás
Iefolytatásiíhoz a 2. mellék]etben foglalt telekhatárok kialakítása érdekében azza|, hogy az
ingatlanrészek cseréje és a telekalakítás kapcsán felmerülő költségeket az 590lL és az 590/5
helyrajzi számú ingatlanok tulajdonosai 50-50% mértékben viselik.

felelős : polgrírmester
hataridő: 2016. szeptember l.

4712016. ( Iv. 19.) határozat 1. mellék|ete

-"i
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4712016. ( Iv. 19.) hatátozat 2. melléklete

Balla Gyiirry polgármester: Elmondja, hogy ma volt az ővodában a szakfelügyeleti
ellenőrzés. Felkéri alpolgrírmester asszonyt, hogy tríjékoáassa a képviselőket.

Szűcsné Pál.Kutas Orsolya alpolgármester: Részletesen beszámol az ellenőrzésről.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy junius 4-én az Újtraricai Baráti Kör 250 ftis
rendezvény lebonyolítasrít tervezi a Fehérhaznál. Részletekről nincs információja. Kéri, ha
van valakin ek hozzászólása tegye meg.

Gyenes Bálint képviselő: Kérdezi, hogy a jarda építésnél használt díszkövekből maradt-e
mert jó lenne a 2-es villanyoszlopnál kiszélesíteni vele, mert nem fer el a babakocsi.
Visszatérve apá|yázata az önáI|őan támogatható és nem tiímogatható elemekre mit jelent.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy teljesen igaza van. Rossz tervezés volt, ha
útépítés lesz egyben lenne jó kivitelezni.

Dr. Szécsi ottő jegrző: Elmondja, hogy legfeljebb 5%o erejéig lehet a költségeknek.

15:36 órakor megórkezett Pálné Kakszi Ilona képviselő, íry a jelenlévő képviselők száma
6 főre emelkedett.

Czakő Tivadar képviselő: Kétdezi, hogy Csernely Tiamás ríltal bérelt terÍilet sorsa mi lett?

I
I
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Balla Gytirry polgármester: Elmondja' hogy április 20.al visszaadjaaterületet.

Gyenes Bálint képviselő: Kérdezi, hogy a Földhivatalnál jrírt-e a polgiírmester.

Balla György polgármester: Elmondja' hogy még nem jutott be.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy május 15-ig be kell jelenteni a ftildteruleteket, de
június 9-ig lehet módosítani rajta.

Czakő Tivadar képviselő: A polgárőrséggel kapcsolatban szeretne tájékoztatást kapni.

Balla Györry polgármester: Részletes tríjékoáatrást ad a megalakulással kapcsolatban.

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Elmondja, hogy tanfelügyeleti ellenőrzés volt mindent
tökéletesnek találtak és javaslatként fogalmaztákmeg, hogy a jelenlegi törvénysértő helyzetet
meg kell oldani. Javasolja, hogy csatlakozzanaka Bránhorváti ovodafenntartó Trírsuláshoz.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy a jelentős kérdéseket érintően írásbeli
előterjesaést kell benffitani a felelős döntés meghozatala érdekében.

Pálné Kakszi llona képviselő: Elmondj4 hogy előterjesztésként nyujtja be a javaslatát.

Balla Györry polgármester l5z44 órakor berekesztette az ülést' majd 15: 46 órakor
megnyitotta az ülést, melyen a résztvevő képviselők személyébenvá|tozáts nem történt' a

jelenlévő képviselők száma 6 Íő.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy részéről ezt a döntést át gondolni. Javasolja ne
halmozzanak hibát hibríra készítsék elő.

Dr. Szécsi ottó jegrző: Részletes tájékoztatást ad az óvodákat és bölcsődéket érintő
változásokról, a csatlakozás lehetőségéről, jogszabályi előírasokról. Nem hiszi, hogy a
jelenlegi trírsulás több intézményegységet tudna fogadni. Volt mrír erről szó, át kell vizsgálni,
mertaz új helyzetet|átvanem biztos, hogy így kellő hatékonysággal tudna működni.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy ezt azállapotot a képviselő-testÍilet hozta|étte,
cáfolja meg valaki. Azt kéri képviselő asszonytól, hogy gondo|ja át a javaslatat, vonja vissza.

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Elmondja, hogy nem vonja vissza.

Dr. Szécsi ottő jegző: Elmondja, hogy a képviselő-testtilet dönt, hogy napirendre veszi a
javaslatot.

Balla Gyiirry polgármester: Elmondja, hogy a testületi ülésen Győrfi polgrírmester ur
kérésére kedden lennének. Egyelőre 15 órától. ősztől 13 órától. Jövő héten tartananak erről a
kérdésről ülést.

Dr. Szécsi ottó jegző: Elmondja, hogy a mai ülésen van elfogadott napirend, a
módosításríról lehet dönteni.



Pálné
Márti?

Balla Györry polgármester: Kéri, hogy szavazzanak anól, hogy napirendre veszik Pá]né
Kakszi Ilona képviselő javas|atát nrő|, hogy csatlakozzanak a Bánhorváti ovodafenntartó
Önkormrínyzati Társuláshoz. Aki egyet ért szavazzon igennel.

A Képviselő.testület a tagiai közül jelen lévő 6 fő közül 3 igen szavazatta|, 2
ellenszavazatta| és l tartőzkodással elfogadta a javaslatot.

Dr. Szécsi ottó jegyző: Elmondja, hogy a döntéshez információ kell. Senki érdekét nem sérti
ha kellő információ fudatában hoznak döntést. Felkeresi intézményvezető asszonyt is és
egyeztet vele. Htírom szavazattal elfogadtrík, hogy napirendre vegyék a kérdést. Javasolj4
hogy a képviselő-testiilet vonja vissza a korábbi döntését az á||áshely megsztintetéséről, írjon
kj az intézményv ezető á||áspá|y ézatot.

Kakszi Ilona képviselő: Kérdezi, hogy befolyásolja.e ezt, az, hogy hogyan ment el

Dr. Szécsi ottó jegyző: Elmondja, hogy ez munkajogi kérdés, nem befolyásolja. Ismerteti a
j ogszabályi előírásokat.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy a csatlakozás kérdése többször is előjött és akkor
Jegyző ur is pozitívan nyilatkozott. Most mi az atrjLért mégsem?

Dr. Szécsi ottó jegyző: Elmondja, hogy volt erről szó. Most négy település a tiírsul ás tagtra,
mert csatlakozott Mályinka is, akkor az intézményvezetó is pozitívan nyilatkozott. Sokat
egyeztetettve|e az utóbbi időben az egységes óvoda.bölcsőde kialakítasával kapcsolatban és
űgy érzi az ot tagintézmény miír sok lenne. Ez o|yan horderejű döntés, amiről nem fud mit
mondani, át kell gondolni.

Balla Györry polgármester: Kérdezi, hogy mi a célja a döntésnek, szeretne Tardona óvodát
két óvónővel? Mi az oka, hogy van 13 millió forint megtakarítas, és ennek ellenére miért
szeretné az ővoda önállóságát megsztintetni. A törvénytelen állapotot meg kell sziinteüri, át
kell gondolni. Amennyiben lemondana nem |esz intézménye a falunak, Miért szeretnének
csatlakozni?

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Úgy gondolja, hogy fogadná a társulás.

Balla Gyiirry polgármester: Elmondja, hogy előny ha van önálló intézmény a páIyázatok
benffitásránál.

Pálné Kakszi llona képviselő: Elmondja, hogy anyagi oka is van.

Balla Györry polgármester: Kérdezi, hogy milyen.

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Elmondja, hogy önálló költségvetése nincs.

Balla György polgármester: Elmondja, hogy mindenki szavazott, hogy kell beletolt az
önkormányzat a költségvetésből péÍ|Á amikor hi'ány volt, most van 13 millió fointja az
önkormrínyzatrak, miért ne legyen önálló intézménye? Mindenki meg volt intézményvezető
asszonnyal elégedve.



Pálné Kakszi llona képvisető: Elmondja, hogy a tanfelügyeleti eljaráson nem fudtak
megfelelni.

Balla György polgármester: Elmondja, hogy az önállóságot feladni azért, hogy a kollégát
kifrírészeljék, át kell a javaslatot gondolni.

Dr. Szécsi ottő jegyző: Elmondja, hogy miutrín Mályinka csatlakozott szóba keriilt Tardona
csatlakozás is. Intézményvezető asszonynak két szava vo!t, az, hogy: jaj' jaj. Több feladat|esz
azzal, hogy egységes óvoda- bölcsőde kerül kialakításra Brínhorvátiban, jövőre valószínúleg
minibölcsőde lesz két helyen is.

Balla Györry polgármester: Kéri Czakő képviselő ur véleményét.

Czakó Tivadar képviselő: Elmondja, hogy jelenleg nincs óvoda, ez nem az. Pá|yazni
szeretnének, kevés a |étszámt, elhangzott a tírsulás előnye. Két év utián lesz húsz fő, akkor
ismét önálló lehetne.

Dr. Szécsi ottő jegző: Elmondja, hogy a|étszánot fel kell ttilteni, ha trírsulás van akkor is
kell a két óvónő.

Czakő Tivadar képviselő: Elmondja, hogy nem az önkormányzatotterheli.

Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy az önkorményzatot terheli a költség, neki kell
befizetni a trírsulásnak. Mályinka esetében is az ahe|yzet, hogy mivel kevés a gyereklétszrím
nem elég a normatíva, igy hozzájaru|ásként kell a település költségvetéséből hozzátenni.

Bal|a György polgármester: Kéri Gyenes képviselő ur véleményét is.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy azt szorga|mazz4hogy taryya|jékmeg, ha előnyös
Tardonának akkor ttímogatja. Az e|hangzottakból azt szíii le, hogy a megváltozot|he|yzet
miatt miír nem jó. Az a jő ha az ővodrínak és a gyerekeknek is előnyük szérmazik belőle.

Balla György polgármester: Kérdezi, hogy mit viír ettől?

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy azt szeretné, ha napirendre kerülne. A jelenlegi
információ kevés.

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy az ottani illetékesek véleményét is meg kell
ismerni.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy át kell beszélni.

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy meghallgatná az ottant vezetőt is lát-e benne
valamit.

Balla Györry polgármester: Kérdezi, hogy ki hozta a döntést az á||áshe|y megsziintetéséről?

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy ő.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy ő.



Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy tájékozat|an ebben, a leglényegesebb ebben a
gyerekek érdeke.

Balla Györry polgármester: Kérdezi, hogy csorbult-e a gyerekek érdeke Péter?

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy nem tudja, nem szeretne olyan helyzetben lenni,
hogy nem lett megbeszé|ve.

Balla Györry polgármester: Kérdezi, hogy mondhatod.e, hogy nem volt átgondolt az első
döntés?

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy szeretné átlátrri.

Balla Gyiirry polgármester: Kérdezi, hogy elhívjak-e a következő iilésre az
intézményvezető asszonyt Bánhorvátiból?

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy az első döntésben nem volt tríjékozott.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy nem tudatosan hozott ilyen döntést, ha fudott
volna másként dönt.

Balla Gyiirry polgármester: Elmondja, hogy Pálné képviselő asszony is tudta, hogy
ttirvénytelen nem úgy jart el. Ejjel-nappal dolgozik, kellő körültekintéssel jrírtak el?

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Elmondj4 hogy igen.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy kellő körültekintéssel jaÍtá| e|. Azértboztabe a
testiilet elé a döntést, mert nem tudta megoldani intézményvezetőként egy szülő és egy óvónő
problémáját.

Pálné Kakszi llona képviselő: Elmondja, hogy nem azérthoztabe.

Balla Györry polgármester:Kérdezi, hogy miért hoáa be?

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Elmondja, hogy nem mond jegyzőkönyvbe semmit. Mindenki
tudja, hogy miért hoáa be.

Dr. Szécsi ottő jegző: Elmondja, hogy akkor is azért került sor erre a döntésre, mert nem
volt idő arra, hogy átgondoljrík. Törvény rendelkezik arról, hogy mennyi lehet a legkevesebb
alkalmazotti létszám. mennvi lehet az intézménwezetó á|ta| tartható őtaszétm.

Pálné Kakszi llona r.op"i."ro' Elmondja, r,ogy uaaig sem volt törvényes.

Dr. Szécsi ottő jegyző: Elmondja, hogy akkor ezen még súlyosítottak. Ismerteti a KLIK
álláspontját.

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Kérdezi, hogy készül egy előterjesztés a törvénytelen állapot
megsztintetésére?
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Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy ene és azsTnsz módosítrásara.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy ez nem kizárő ok a csatlakozásra. Áu es
gondolkodik. Intézményvezető asszony felvehetne maga mellé egy óvónőt. Mi az oka, hogy
nem ilyen gondolata van? Több variációt kell átgondolni, hogy döntést hozzanak.
Intézményvezetők kiizdenek azért, hogy jobb bért kapjanak az alkalmazottak, legyen
alkalmazottja' Kiemelt bér kap most a mellette lévő közfoglalkoáatott. o nem ellene van, ha
jó ötlete volt rögtön megvalósításra került. Miért ragaszkodik ehhez?

PáIné Kakszi llona képviselő: Elmondja, hogy meglátása szerint jó lenne a csatlakoziás.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy ez a |3 M forint úgy jött össze, hogy spóroltak,
az alpo|gátrmester lemondott a tiszteletdíjrának 50 yo-éLtő|, ő a%-érő|. Aki kért mindenkinek
adott.

Pálné Kakszi llona képviselő: Elmondja, hogy az ő pótléka is a felére csökkenne.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy munkakapcsolatot ki lehet alakítani brírkivel,
így nem kell trírsulni senkihez sem.

Pálné Kakszi Ilona képviselő: Elmondja, hogy beszéltek intézményvezető asszonnyal is.
Mályinka és Tardona felvenne közösen 1 fiót, aki a két településen megoszwa |átná e| a
feladatokat. Az iú dolgozó bérének is csak a felét kellene állnia Tardonrának.

Balla Györry polgármester: Javasolja' hogy vegyenek fel egy fot, ha spórolni szeretne a
vezetői pótlékríról lemondhatn a, utánanéz a lehetőségnek.

Pálné Kakszi llona képviselő: Elmondja, hogy át kell gondolni, nincs ezze|prob|éma.

Primász Péter képviselő: Javasolja, hogy hallgassiík meg a másik felet is, mit mond, mi lát.
Anélkül nem lehet felelősen dönteni.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy Jegyző úr elmondta a csatlakozás feltételeit. A
jelenlegi helyzetre megoldás, ha egy főt felvesznek, így megsztintetésre kerül a törvénysértő
állapot.

Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy hozott egy döntést a képviselő-testiilet, azt tudja
befolyásolni, az á||áshelyet vissza kell állítani és ezze| a törvénysértő állapotot orvosolja. A
jegyzőnek kötelessége jelezni a törvénysértést, de eá akkor nem tette meg, most a szakértő
álláspontj át ismerve megteszi.

16:35 órakor megérkezett Fiildessy Aranka Margit képviselő' íry a jelenlévő képviselők
száma 7 Íőre emelkedett.

Primász Péter képviselő: Elmondja, hogy egy módja a törvénysértő ríllapot
megsztintetésének, ha pá|y ázatot írnak ki.

Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy hatrískört nem vonhatnak e| az intézrnényvezetótő|.
A képviselő-testület a korábban megsztintetett rílláshely vissza.íllításríról dönthet, és
intézményvezető asszony ez alapjrán kiírja majd apá|yézatot az álláshelyre.
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Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy akik arra szavaztak honák létre a
törvén1telenséget, azza|, hogy az álláshelyet megsztintették.

Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy igen.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy ezt vissza kell állítani. Ha akkor tudja , hogy
törvénytelen dolgot szav az meg nem szav azza meg.

Dr. Szécsi ottő jegyző: Elmondja, hogy a jó döntéshez információ kell. A testület rögtön
döntött.

Gyenes Bá|int képviselő: Elmondja, hogy azt mondtad, hogy tudtad, hogy törvénytelen
helyzet állt be. Eltelt jó par hét és tudtad, hogy visszás a helyzet.

Dr. Szécsi ottő jegrző:. Elmondja, hogy polgiírmester úr a kezdetektől hitte, hogy
törvénytelen a helyzet. o nem volt biztos benne. Az átszewezéssel kapcsolatos döntéseket
augusztus hónapra kell ütemezni és szeptember l.el lehet ténylegesen csatlakozni. Az erről'
szóló döntést május végéig kell meghozni.

Balla Györry polgármester: Kérdezi, hogy mi a teendő?

Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy a képviselő-testület állítsa vissza az á||áshe|yet.

Gyenes Bálint képviselő: Kérdezi, hogy ezze| elősegítik a törvénytelenség helyreállítasát?

Dr. Szécsi ottő jegző: Elmondja, hogy igen.

Balla Györry polgármester: Javasolja, hogy fogadjrík e|Jegyzó urjavaslatát.

Javaslata a következő: ,,A képviselő.testtilet úgy dönt, hogy visszavonja az óvodapedagógus
álláshely megszüntetéséről szóló 6/2016. (II. 1..) hatiírozatát és a Tardonai Méhecske
óvodában az I Íő óvoda pedagógus álláshelyet üsszaállítja. A közalkalmazotti iílláshely
visszaállításának időpontj a: 20 16. május 1-.''

Kérdés éshozzászólás hirínyában szavazásra bocsátja a javaslatot.

A Képviselő-testtilet atagai közül jelen lévő 7 fti köZÍil 7 igen szavazat1al, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot és az a|ábbihatánozatothozta:

Tardona Községi Onkormányzat Képviselő.testületének
4812016. (Iv. 19.) határozata

az óvoda pedagógus létszám megszüntetéséről szőlő 6/2016. ( II. 1.) határozat
visszavonásáról

Tardona Községi Önkormrínyzat Képviselő-testülete az előterjesaést megtrírgya|ta és az
al ább i határ ozatot ho zza:
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A képviselő-testület úgy dönt, hogy visszavonja az óvodapedagógus álláshely
megszüntetéséről szőIó 6/2016. ( II. 1.) határozatát és a Tardonai Méhecske óvodában az L Íő
óvodapedagógus álláshelyet visszaállítja. A közalkalmazotti álláshely visszaillításának
időpontja: 201.6. május 1..

FöldessyAranka képviselő: Elmondja, hogy javaslatot kér enől.

Dr. Szécsi ottó iegyző: Részletesen ismerteti az eljátrás menetét.

Gyenes Bálint képviselő: Kérdezi, hogy mikor lesz a következő ülés?

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy 11 ha körüli területe van az önkormiínyzatnak
és 2000ft/ha/6 év aján|atta| é|t avadászttírsaság az önkormrínyzatfe|é.

Czakő Tivadar képviselő: Javasolja, hogyhozzartak enől most döntést.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy nem bízik benniik.

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy szeretne jó kapcsolatot kiépíteni veliik.

Gyenes Bálint képviselő: Elmondja, hogy úgy szűri le nincs más választásuk, miről
beszélnek.

Balla Györry polgármester: Javaslata a következő: ,,l.) A képviselő-testiilet úgy dönt, hogy
elfogadja a Harica Völgye Vadásztrírsaság aján|atát és a következő 6 évre szerződést kot az
onkormrínyzat tlilajdonában lévő ingatlanok vadászati lnszonbérleti jogríra. A haszonbérleti
díjat 2000 Ft/lralévben fogadja e|. 2.) A képviselő-testület fe|hata|maz,z'a a polgrírmestert a
szer ző dé s a|áír ásér a.,,

Kérdés éshozzászőlás hiányában szavazásra bocsátja a javaslatot.

A Képviselő-testiilet a tagai közül jelen lévő 7 ftí közül 7 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartőzkodásnélkülelfogadtaa javaslatotésaza|ábbihatározatothozta:

Tardona Községi Onkormán yzat Képviselő.testületének

4912016. (Iv. 19.) határozata

vadászati bérleti jogról szőiő szerződés megkötéséről

Tardona Községi onkormrínyzat Képviselő-testülete az e|óterjesáést meg!árgya|ta és az
alább i hatán o zatot ho zza:

1.) A képviselő-testület úgy dönt, hogy elfogadja a Harica Völgye Vadásztrírsaság ajrínlatát és
a következő 6 évre szerződéstköt az onkormányzattu|ajdonában lévő ingatlanok vadászati
haszonbérleti jogátta. A haszonbérleti díjat 2000 Ftlha/évben fogadja el.

2.) A képviselő.testület felhatalmazza apolgármestert a szerzódés aláírásríra.
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Földessy Aranka képviselő: Elmondja, hogr tisztitjáka patakot és lehet.e kémi, hogy
takarítsák ki a többi részét is.

Balla György polgármester: Elmondja, hogy jó ötlet, megkérdezi.

Földessy Aranka képviselő: Elmondj4 hogy Illésné Erzsike sző|t a szomszéd hén miatt,
hogy rendbe legyen téve.

Dr. Szécsi ottó jeryző: Elmondja, hogy jelezzevalakj,mert így fud eljárni.

Balla György polgármester: Elmondja hogy ezzel kapcsolatban át|ettnézve a faluo fotóáak
is.

Fiildessy Aranka képviselő: Elmondja, hogy szemetes a régi temető, hiába van kitakaríwa.
Nem tisáelik sokan másol.r munkáját. Föld napjrára lett meghirdetve szemétszedés.

Czakó Tivadar képviselő: Javasolj4 hogy nagy kukát tegyenek a lakótelepre, mert a
jelenlegi kicsi.

Balla Györry polgármester: Elmondja hogy a közös képviselővel kell a lakóknak felvenni a
kapcsolatot. Természetesen a Hivatal segít ebben. Kispályás focitomát rendeznek május 2t.én
Gyenes György emléktorna néven.

Földessy Aranka képviselő: Javasolja" hogy a kosrírpalánkothe|yezzék át,

Balla Györry polgármester: Elmondja, hogy a helyét jelöljék ki. Június 19.én lett volna egy
kerékpríros verseny melyhez a képviselő-testiilet a hozzájarulasát megadt4 de a Kulturális
Egyesület 18.ra megszewezte a Katona voltam programot, így u elmarad. A következő
képviselő-testiileti ülés időpontjának javaso|ja 20| 6. április 25-ét.

Mivel a napirendhez,kapcsolódóan további javaslat és észrevétel nem hangzík e|, a
polgármester a képviselő.testiileti nyilvrínos tilését |7 őra25 perckor bezétrta.
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